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Abstract (en)
[origin: WO8800614A1] A method of separating or recovering material from a liquid, the material being in the form of agglomerates or being
immobilised on a support. The liquid is held in a vessel having at least one outlet aperture (3a) of a size less than said agglomerates or said
supports, removing the liquid, causing the material to be de-agglomerated or de-immobilised, and then causing the material to pass through said
aperture.

Abstract (fr)
Un procédé sert à séparer ou à récupérer des matériaux contenus dans un liquide, ces matériaux se présentant sous la forme d'agglomérés
ou étant immobilisés sur un support. Le liquide est maintenu dans un récipient ayant au moins un orifice d'évacuation (3a) plus petit que les
agglomérés ou supports, puis le liquide est évacué, les agglomérés sont défaits ou le matériau est séparé des supports et enfin les matériaux sont
enlevés par ledit orifice d'évacuation.
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